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内容概要

NPCR is a new serics of textbooks designed for native English speakers to learn Chinese.It consists of seventy
lessons in six volumes for three years of instruction.Basic sentence patterns and functional items are introduced in
the the first three volumes with thirty-eight lessons.Book Four leads to the intermediate level of the last of the last
two Volumes,NPCR has been compiled under the guidance of the new NOCFL Syllabus and in consultation with
the HSK Guideline.The objective of this series is to develop the student's ability to communicate using Chinese
through the study of language structure,language function,and related cultural knowledge along with the training of
listening,speaking,reading and writing skills.
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书籍目录

第三十九课 别总说“亲爱的”，好不好 第四十课 “半边天”和“全职太太” 第四十一课 我想自己开
个律师事务所 第四十二课 洋姑爷在农村过春节 第四十三课 读《孔乙己》 第四十四课 （复习
NOBTOPEHNE）买的没有卖的精 第四十五课 马大为求职 第四十六课 现在谁最累 第四十七课 打工的
大学生多起来了 第四十八课 我是独生子女 第四十九课 “头痛医脚” 第五十课 （复习 NOBTOPEHNE
）我有可能坐中国飞船到太空旅行了
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